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Van 

Aan 

Datum B&W vergadering 

Zaaknummer 

Portefeuillehouder 

Onderwerp 

Het college van burgemeester en wethouders 

De gemeenteraad 

25 februari 2020 

1759939 

Mevrouw H.B. Boudewijnse, wethouder 

Vogelhospitaal Naarden 

 

 

1. Kennisnemen van 

De actuele stand van zaken en acties van de gemeente met betrekking tot de werkzaamheden van 

het Vogelhospitaal Naarden. 

 

2. Inleiding 

Het Vogelhospitaal in Naarden heeft begin december na een controle van de Nederlandse Voedsel 

en Warenautoriteit (NVWA) een last onder bestuursdwang opgelegd gekregen voor de wijze 

waarop gezonde en zieke vogels worden opgevangen en verzorgt. Grond voor de maatregel was 

dat het dierenwelzijn en de diergezondheid zouden worden geschaad. Alle aanwezige medicatie 

werd in beslag genomen en zonder tussenkomst van een dierenarts mochten geen dieren meer 

worden opgenomen en verzorgd. Het Vogelhospitaal zag zich daarop genoodzaakt al haar 

activiteiten te staken.  

 

3. Kernboodschap 

De gemeente Gooise Meren zet zich er, samen met andere belanghebbenden en betrokken 

partijen, voor in om te bewerkstelligen dat het Vogelhospitaal de verzorging en opvang van zieke 

en gewonde vogels hervat, zoals zij dat decennia lang reeds deskundig en betrokken heeft gedaan. 

Het is niet in het belang van het dierenwelzijn dat het Vogelhospitaal deze activiteiten staakt. 

 

4. Consequenties 

Na het bekend worden van dit nieuws heeft op 9 december 2019 op het gemeentehuis van Gooise 

Meren een eerste, oriënterend gesprek plaatsgevonden met de leiding van het Vogelhospitaal. Het 

college heeft op 10-12-2019 in de media uitgesproken dat het Vogelhospitaal niet de dupe mag 

worden van te strikte en daardoor onpraktische regelgeving. De gemeenteraad van Gooise Meren 

heeft in haar vergadering op 11 december 2019 unaniem een motie van de GDP aanvaard om zich 

in te spannen voor het hospitaal. Het college beschouwt deze motie als een steun in de rug.  

 

5. Communicatie en participatie 

Het college heeft reeds op 9-12-2020 uitgesproken dat het Vogelhopsitaal niet de dupe mag 

worden van de huidige wet en regelgeving. Op 18 december 2019 heeft wethouder dierenwelzijn 

Barbara Boudewijnse een bezoek gebracht aan het hospitaal om zich te vergewissen van de 

situatie, waarna op 18 december in de namiddag de gemeente met een groot aantal 

afgevaardigden van gemeentes, de Provincie en overige belanghebbenden om de tafel heeft 

gezeten om te kijken of de zorgen van de gemeente werden gedeeld en of men tot een 

gezamenlijk standpunt kon komen. Besloten werd een brandbrief te sturen naar de minister van 

Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit, mevrouw Carola Schouten en naar de leden van de vaste 

Kamercommissie LNV.  

De kwestie kwam reeds op 12 december ter sprake in de Tweede Kamer tijdens een 

debat/algemeen overleg over dierenwelzijn in de vorm van een motie van de Tweede Kamerleden 

Graus en Wassenberg (PvdD). De strekking van de motie was om te onderzoeken hoe tot een 
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structurele oplossing gekomen kan worden waarbinnen wildopvangcentra kunnen functioneren 

zonder de wet te overtreden. De minister zegde bij het debat toe in contact te treden met de 

NVWA. In aansluiting hierop heeft de heer Wassenberg op 19-12-2019 een groot aantal schriftelijke 

vragen aan de minister gestuurd over de situatie van de Vogelopvang Naarden. Deze vragen treft u 

als bijlage aan bij de raadsmededeling. 

Op 19-12-2020 vond op het gemeentehuis een inhoudelijk gesprek plaats tussen de wethouder en 

het bestuur en de leiding van het vogelhospitaal. De moties van de PvdD kwamen daarbij ook aan 

de orde. Het ministerie zal in de eerste helft van 2020 aan de slag gaan met de uitvoering van de 

motie(s). Er is een datum geprikt voor een nieuw gesprek. 

Op 31-12-2019, nadat een groot aantal partijen hun steun had uitgesproken, is digitaal een brief 

gestuurd naar de minister van landbouw, waarin college en raad van Gooise Meren hun zorgen 

uiten over de ontstane situatie rond de Vogelopvang en de minister oproepen actie te ondernemen 

zodat de medewerkers van de Vogelopvang op korte termijn hun activiteiten kunnen hervatten. 

Dit schrijven, ondertekend door nog meer instanties, is in januari ook gemaild naar de leden van de 

Vaste Kamercommissie LNV. De minister ontving de brief nogmaals per post. 

Vertegenwoordigers van het vogelhospitaal hadden net voor de kerst op het ministerie van 

Landbouw een gesprek met ambtenaren van het ministerie en vertegenwoordigers van andere 

grote opvangcentra. Dit gesprek bleek meer oriënterend van aard en heeft geleid tot 

vervolgafspraken en een tweede gesprek op 6 februari 2020. 

Media januari gaf het Vogelasiel aan te zoeken naar een werkwijze waarop zij de werkzaamheden 

kon hervatten. Tijdens het gesprek op 21 januari met vertegenwoordigers van het Vogelhospitaal 

en de wethouder zijn de vervolgstappen besproken. Vorige week heeft de gemeente opnieuw 

contact opgenomen met het Vogelhospitaal om een beeld te krijgen van de actuele stand van 

zaken. Er wordt gewerkt aan een praktische oplossing voor een eventuele doorstart. Met het 

Tweede Kamerlid Wassenbergh is contact opgenomen om een beeld te krijgen hoe deze 

kwestie/problematiek verder wordt opgepakt in Den Haag. 

 

6. Vervolg 

Het college blijft de raad met enige regelmaat op de hoogte houden van actuele ontwikkelingen in 

dit dossier en blijft haar invloed aanwenden om te komen tot een oplossing.  

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Gooise Meren, 

 

 

 

 

Margriet van Schaik, 
Waarnemend 
gemeentesecretaris 

 

 

 

 

drs. H.M.W. ter Heegde 
Burgemeester 

 


